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Statens offentliga utredningar 1955 
K r o n o l o g i s k f ö r t e c k n i n g 

1. Lag om jo jdbrukskasseröre lsen m. m . K i h l s t r ö m . 
160 s. Jo . 

2. Stöd åt det m i n d r e och mede l s to ra skepps f a r t en . 
I dun . 280 s B . 

3 o. 4. Nordisca pos t - och t e le taxor . I d u n . 37 s. U. 
5. Pr i ssä t tn in jen på j o r d b r u k s p r o d u k t e r . Bi laga 1. 

Marcus . 10: s. Jo . 
6. Vat tenvårcen . Haeggström. 133 s. J o . 
7. Det mindr» j o rdb ruke t s mö j l i ghe t e r a t t u p p n å 

b ä t t r e lö isamhet . Ber l ingska B o k t r y c k e r i e t , 
L u n d . 402 s. J o . 

8. Tvä t t . K ihs t röm. 368 s. S. 
9. F r å g a n om s ta ts in lösen av s t a m a k t i e r n a 1 L K A B . 

Marcus , l a s. Fl . 
10. Vidlyftiga rä t tegångar . Nors ted t . 72 s. J a . 
11. Psyko log i s : u tb i ldn ing och fo r skn ing . I d u n . 824 

S. E. 
12. Rationalisering av s jukhusd r i f t en . K ih l s t r öm. 283 

s. I . 
13. U t l ands t r a i s ak t i one rna och den svenska e k o n o 

min . Av B Metel ius . I dun . 245 s. F l . 
14. Yrkesskola-nas h a n d e l s u n d e r v i s n i n g m . m . M a r 

cus . 489 s. 2. 
15. Deta l j d is t r .butörerna s a m t de r a s r å k r a f t k o s t -

n a d e r och pr i ser vid d i s t r ibu t ion av e l e k t r i s k 
kraf t . Ko jpa rbe rgs och Gävleborgs l än . K i h l 
s t röm. 47 ;. K. 

16. P r i s och p-estation i hande ln . I d u n . 478 s. H. 
17. Sekre tesse i vid fö ru n d e r sökn ing 1 b r o t t m å l . 

Kih l s t röm. 92 s. I. 
18. U n d e r s ö k n n g a r r ö r a n d e små a v l o p p s r e n i n g s 

anläggningar. Victor Pe t t e r son . 105 s. I . 
19. A d m i n i s t n t i v t r ä t t s skydd . K ih l s t röm. 104 s. J u . 
20. Det döva t a rne t s s p r å k - och t a lu tveck l ing . I d u n . 

88 s., 2 pl. E. 
21. Tekn i ska ikolutbi ldnlngen. I d u n . 592 s. E. 
22. D e t a l j d i s t r b u t ö r e r n a s a m t de ras r å k r a f t k o s t -

n a d e r och pr i ser vid d i s t r ibu t ion av e l e k t r i s k 
kraf t . V ä a e r n o r r l a n d s , J ä m t l a n d s och Väs te r 
bo t t en s läi. K ih l s t röm. 60 s. K. 

23. Bus s l i n j eu redn ingen . 2. B e t ä n k a n d e r ö r a n d e 
över syn a' vissa bes t ämmelse r i 1940 å r s för
o r d n i n g ingående y rkesmäss ig a u t o m o b i l t r a -
fik m. m. j ä m t e förslag till lag a n g å e n d e fö re 
tag , som ir iva y rkesmäss ig t ra f ik m e d o m n i 
b u s . K a t a b g och T idskr i f t s t ryck . 142 s. K. 

24. N y bager i ag . A r b e t s t i d s u t r e d n i n g e n s b e t ä n k a n 
de . 6. Beccman. 98 s. S. 

25. F i n a n s p o l i l k e n s ekonomiska teor i . Av B . H a n -
sen . Almqrist & Wiksell , Uppsa la . 403 s. F i . 

26. F lygfo togr immet r i sk v e r k s a m h e t . G u m m e s s o n . 
216 s., 5 kartor. J o . 

27. Förs lag t i l n y fö ro rdn ing om e r k ä n d a a r b e t s 
löshetskassor m . m. Nors ted t . 264 s. S. 

28. Samlingslokaler. B e c k m a n . 190 s., 14 s. p l . S. 
29. Samhä l l e t och b a r n f a m i l j e r n a . I d u n . 294 s. S. 
30. T j äns t eboaäde r . I d u n . 266 s. C. 
31. Sko lväseme t s lokala och reg iona la l e d n i n g s a m t 

l ä ra r t i l l sä t n ingen . Kih l s t röm. 582 s., 3 k a r t o r . E . 
32. A l l m ä n p tns ionsförsäkr ing . N o r s t e d t . VII I , 476 

s. H. 
33. N o r d i s k a ' ä g t r a f i k b e s t ä m m e l s e r m . m . I d u n . 155 

s., 3 s. p l . U. 

34. Arbe t sk ra f t sbehove t inom offentlig v e r k s a m h e t . 
I d u n . 266 s. S. 

35. Hyres r eg l e r ingens avveckl ing m. m. G u m m e s s o n . 
165 s. J u . 

36. Lag a n g å e n d e jo rd fäs tn ing och g r a v s ä t t n i n g 
m. m. Idun . 32 s. J u . 

37. U t r e d n i n g s h e m . B e c k m a n . 126 s. S. 
38. Tobakshande l s r eg l e r ingen . Kata log o c h Tid

skr i f t s t ryck . 194 s. S. 
39. S ta t ss töd för saml ings lokaler . I d u n . 128 s. S. 

A n m . Om särskild t r y c k o r t ej ang ives , ä r t r y c k o r t e n S tockholm. B o k s t ä v e r n a m e d fetstil u tgö ra b e g y n 
nelseboks täverna till de t d e p a r t e m e n t , u n d e r v i lke t u t r e d n i n g e n avgivi ts , t. ex . E. = eck les ias t ikdepar 
t e m e n t e t , J o . = j o r d b r u k s d e p a r t e m e n t e t . 
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